

Auto Magic

Professional Car Care®

STEP 3

PC-3

Final Finish



PRECAUTIONS ON BACK LABEL

No. 501203

PC-3™

No. 501203

PC-3 is the 3rd step in Auto Magic's Paint Correction System in reviving the original beauty to all painted surfaces. It's formulated specifically for the Paint Correction System™. It will easily remove light compound scratches and swirls; while adding intense color depth to the finish. Safe for use on all paint finishes and swirl free when used with the DA Polisher and Pads. VOC compliant and body shop safe. **DIRECTIONS:** Shake well. Apply a small amount of PC-3 to the paint or pad area. Using Black Foam Pad this will pull any PC1 or PC2 remaining compound marks or swirls out and leave a high gloss finish. Machine polish at 1000-1800 RPM. Lightly buff repaired area to a high gloss finish. Buff 2 to 3 passes for typical polishing. Remove excess with a soft microfiber towel.

PC-3 est la troisième étape du système de correction de peinture de Auto Magic pour raviver la beauté originale de toutes les surfaces peinturées. Il est parfaitement formulé pour le Système de correction de peinture™. Il sera facile d'effacer des marques légères; tout en ajoutant une profondeur au fini. Utilisez sans danger sur tous les finis de peinture, pour n'avoir aucune trace lorsqu'utilisé avec les polisseurs et blocs DA. Mode d'emploi: Bien brasser. Appliquez une petite quantité de PC-3 sur la peinture ou sur le bloc. Utilisez le bloc de mousse noir pour enlever toutes les marques pouvant avoir été laissées par le PC1 ou PC2 et pour laisser un fini éclatant. Polissez à la machine à 1000-1800 RPM. Polissez légèrement la zone réparée pour avoir un fini encore plus lustré. Polissez deux à trois.

WARNING - Combustible liquid. Keep away from heat/sparks/open flames/hot surfaces. No smoking. Wear protective gloves/protective clothing/eye protection/face protection. **FIRST AID:** In case of fire: Use CO2, dry chemical, or foam to extinguish. Store in a well-ventilated place. Keep cool. Dispose of contents/container to an approved waste disposal plant. See Safety Data Sheet for additional information.

WARNING: Cancer - www.P65Warnings.ca.gov

ATTENTION - Liquide combustible. Tenir à l'écart de la chaleur/des étincelles/des flammes nues/des surfaces chaude. Ne pas fumer. Porter des gants de protection/des vêtements de protection/un équipement de protection des yeux/du visage. **PREMIERS SOINS:** En cas d'incendie : Utiliser du CO2, une poudre extinctrice ou une mousse pour l'extinction. Stocker dans un endroit bien ventilé. Tenir au frais. Éliminer le contenu/récipient dans une usine d'élimination des déchets approuvée. Voir la fiche de sécurité pour plus d'information.

AVERTISSEMENT: Cancer - www.P65Warnings.ca.gov

Contains (CAS#): Aluminum oxide (1344-28-1), Aliphatic hydrocarbons, C10-C13, isoalkanes, (<0,1 % benzene) (918-481-9), Oils, not classified as dangerous substances (Proprietary), White mineral oil (petroleum) (8042-47-5), Glycerol (56-81-5), Methylisothiazolinone (2682-20-4), Benzothiazolinone (2634-33-5), Thickener (Proprietary), Colorant (Proprietary), Water (7732-18-5), Formaldehyde (50-00-0). Contains fragrance allergen(s). For more ingredient information visit www.automagic.com or call toll free 1-800-729-7600.

FOR PROFESSIONAL USE ONLY

LIMITATION OF LIABILITY: Auto Magic® Distributors and/or ITW agents will not be liable for any loss or damage arising from this product, whether direct, indirect, special, incidental or consequential, regardless of the legal theory asserted, including warranty, contract, negligence or strict liability. Auto Magic® products should always be used as directed.

Auto Magic

Professional Car Care®

Made in Germany

Auto Magic is a trademark of ITW Evercoat
a division of Illinois Tool Works Inc.
6600 Cornell Road, Cincinnati, OH 45242, USA
513-489-7600 | AutoMagic.com

ITW Permatex Canada
a division of Illinois Tool Works Inc.
101-2360 Bristol Circle
Oakville, ON Canada L6H 6M5

(187403) 4.2020